
ERC i CUP de Salt destaquen la feina discreta

En el primer any de govern apunten al treball a l'ombra per resoldre temes

com el bloc, l'Ateneu o el gegant del Rec

SALT | T.C.C.

L'equip de govern de Salt (ERC i IPS-CUP) va assenyalar ahir que en el primer any de mandat han apostat per

una "feina discreta" com la clau per solucionar alguns temes encallats i per tirar endavant els diferents projectes

previstos. "Busquem m�s resultats que ress�", va assenyalar ahir el tinent d'alcalde Ëlex Barcel� (ERC).

L'alcalde, Jordi Vi�as (ERC), va posar diversos exemples. Un �s la soluci� al conf licte de l'ocupaci� del bloc de la

PAH que s'ha cedit a l'Ajuntament per destinar-lo a lloguer social despr�s de mesos de reunions. Tamb� s'ha

posat f il a l'agulla a l'Ateneu d'entitats i ja s'ha pactat que la gesti� sor tir� a concurs p�blic amb uns criteris

concrets. Un altre tema �s el projecte per a l'edif ici del Gegant del Rec i per a l'Institut Salvador Sunyer. Par t de

la clau, segons el govern, �s tenir clar que "els pol�tics no s�n t�cnics. Nosaltres som gestors d'�rees i marquem

l�nies pol�tiques."

Un �mbit on, segons el govern local, s'ha treballat molt �s en els temes d'emerg�ncia social, sobretot en mat�ria

d'habitatge. A principis d'any es tenien comptabilitzades unes 120 fam�lies amb necessitat d'habitatge. Des

d'aleshores, s'han resolt 48 casos, segon va apuntar el tinent d'alcalde, Ferran Burch (IPS- CUP). S'han obtingut

molts pisos gr�cies al dret de tempteig i retracte i tamb� amb pactes amb alguns bancs. La creaci� d'una mesa

d'emerg�ncia aut�noma a Salt que pot fer gestions directament -amb el vistiplau de la Generalitat, per� sense

haver d'esperar que el govern catal� faci les tramitacions- tamb� ha ajudat a l'agilitzaci�. L'objectiu �s "tenir un

bon paquet de pisos", va ressaltar l'alcalde.

Ara per ara, el govern est� en minoria despr�s que fa un any s'hagu�s ober t l'opci� a l'entrada al govern del PSC.

Ëlex Barcel� va explicar que ara mateix "no es descar ta" que puguin acabar entrant, per� que tampoc hi ha

pressa ni ha de passar necess�riament. Barcel� va exposar que hi ha bona relaci� amb els socialistes i que amb

minoria sempre es pot obrir m�s debat i arribar a grans concensos.

Pel que fa a la consulta per desenvolupar el sector sud del municipi, on hi podria haver un Ikea, van explicar que

la idea era fer-ho al juny per� que per diferents motius s'ha ajornat. "Es far� al m�s aviat possible i abans

d'acabar l'any", van exposar. El vot ser�, probablement, nom�s presencial.

Font del document:

http://www.diaridegirona.cat/girona/2016/06/15/erc-cup-salt-destaquen-feina/788646.html?utm_source=rss


